
PROTOKÓŁ Nr III.2018
Sesji Rady Gminy Suchy Dąb

Dnia 30 listopada 2018 r. w sali obrad Urzędu Gminy w Suchym Dębie, odbyła się III Sesja VIII
kadencji Rady Gminy Suchy Dąb.
Obrady sesji  były  transmitowane i  zostały  utrwalone za  pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dźwięk. 
Link  do  nagrania: https://suchy-dab.sesja.pl/2018/11/30/iii-sesja-viii-kadencji-rady-gminy-suchy-
dab-z-dnia-3011-2018/

Ad 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Małgorzata  Cyra  o  godz.  12  02otworzyła  sesję  i  przywitała
wszystkich obecnych. 
Zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu: I sesji.
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Suchy Dąb na 2018 rok

– referuje J. Gliniecka Skarbnik Gminy.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.XXXVII.247.2017 Rady

Gminy Suchy Dąb z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy
finansowej na lata 2018 – 2027 Gminy Suchy Dąb  – referuje J. Gliniecka Skarbnik Gminy.

7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku
od nieruchomości na terenie gminy Suchy Dąb w 2019 roku  – referuje G. Holender inspektor
ds. księgowości budżetowej 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych na terenie gminy Suchy Dąb na rok 2019 – referuje B. Parzymies inspektor ds.
księgowości budżetowej 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  obrębu  geodezyjnego  Grabiny-Zameczek,  gmina  Suchy
Dąb - referuje K. Górska Sekretarz Gminy.

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  innych  Uzależnień  i  Przeciwdziałania
Narkomanii dla Gminy Suchy Dąb na rok 2019 referuje M. Dombrowska Kierownik GOPS.

11. Wnioski merytoryczne, interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
12. Sprawy bieżące Rady Gminy.
13. Zamknięcie sesji.
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Ad 2 Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca  Rady -  wnoszę  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  dodatkowy  punkty  o  treści
-  ustalenie  stawki  podatku  rolnego  w Gminie  Suchy  Dąb oraz  o  punkt  o  treści  -  rozpatrzenie
projektu  uchwały  w  sprawie  odstąpienia  od  wyrażenia  zgody  przez  Radę  Gminy  Suchy  Dąb
na  współdziałanie  Gminy  Suchy  Dąb  z  gminami:  Pszczółki  i  Pruszcz  Gdański  oraz  Miastami
Gdańsk  i  Pruszcz  Gdański  w  celu  realizacji  budowy  kolektora  sanitarnego  wraz
z przepompowniami, odprowadzającego ścieki komunalne z Gminy Pszczółki, Gminy Suchy Dąb.
Gminy Pruszcz Gdański i Miasta Pruszcz Gdański, do Oczyszczalni ścieków: Gdańsk-Wschód.

Głosowanie za przyjęciem wniosku Przewodniczącej Rady M. Cyra o rozszerzenie porządku obrad
o dodatkowy punkt o treści - ustalenie stawki podatki rolnego w Gminie Suchy Dąb oraz o punkt
o treści - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od wyrażenia zgody przez Radę
Gminy Suchy Dąb na współdziałanie Gminy Suchy Dąb z gminami: Pszczółki i Pruszcz Gdański
oraz Miastami Gdańsk i  Pruszcz Gdański w celu realizacji  budowy kolektora sanitarnego wraz
z przepompowniami, odprowadzającego ścieki komunalne z Gminy Pszczółki, Gminy Suchy Dąb.
Gminy Pruszcz Gdański i Miasta Pruszcz Gdański, do Oczyszczalni ścieków: Gdańsk-Wschód.

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
Wynik głosowania: 12 głosów - ,,za”.
Wniosek został przyjęty. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu: I sesji.
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Suchy Dąb na 2018 rok

– referuje J. Gliniecka Skarbnik Gminy.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.XXXVII.247.2017 Rady

Gminy Suchy Dąb z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy
finansowej na lata 2018 – 2027 Gminy Suchy Dąb  – referuje J. Gliniecka Skarbnik Gminy.

7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku
od  nieruchomości  na  terenie  gminy  Suchy  Dąb  –  referuje  G.  Holender  inspektor  ds.
księgowości budżetowej 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych na terenie gminy Suchy Dąb – referuje B. Parzymies inspektor ds. księgowości
budżetowej 

9. Ustalenie stawki podatku rolnego w Gminie Suchy Dąb.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  obrębu  geodezyjnego  Grabiny-Zameczek,  gmina  Suchy
Dąb - referuje K. Górska Sekretarz Gminy.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od wyrażenia zgody przez Radę Gminy
Suchy Dąb na współdziałanie Gminy Suchy Dąb z gminami: Pszczółki i Pruszcz Gdański oraz
Miastami Gdańsk i  Pruszcz Gdański w celu realizacji  budowy kolektora sanitarnego wraz
z przepompowniami, odprowadzającego ścieki komunalne z Gminy Pszczółki, Gminy Suchy
Dąb. Gminy Pruszcz Gdański i Miasta Pruszcz Gdański, do Oczyszczalni ścieków: Gdańsk-
Wschód.
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12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  innych  Uzależnień  i  Przeciwdziałania
Narkomanii dla Gminy Suchy Dąb na rok 2019 referuje M. Dombrowska Kierownik GOPS.

13. Wnioski merytoryczne, interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
14. Sprawy bieżące Rady Gminy.
15. Zamknięcie sesji.

Głosowanie za przyjęciem proponowanego porządku obrad z w/w zmianami
W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Wynik głosowania: 12 głosów – ,,za” przyjęciem porządku obrad ze zmianami.
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 3  Przyjęcie protokołu: I sesji

Przewodnicząca Rady 
Czy do protokołu są jakieś uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie za przyjęciem protokołu I sesji.
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
Wynik głosowania: 10 głosów – „za”.
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół I sesji bez uwag.
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad 4 Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami

Przewodnicząca  Rady  przypomniała  radnym o  podpisanych  deklaracjach  poufności  w  związku
z RODO, a następnie podkreśliła aby pamiętać o ochronie danych osobowych.

Wójt Gminy 
Przywitała wszystkich obecnych, a następnie przedstawiła poniższe informacje:

1. Ostatnia sesja odbyła się w poniedziałek (26. 11. 2018 r.).
2. Zakończyliśmy odbiór oczyszczalni ścieków w Suchym Dębie. 
3. Uzyskaliśmy pozwolenie na budowę kanalizacji w Krzywym Kole. 
4. Ustalony  został  również  terminy  (harmonogram)  zebrań  wiejskich  Gminy  Suchy  Dąb

w 2018-2019 r. (Wybór Sołtysów i Rad Sołeckich). 
5. Ustalone zostały również  terminy spotkań z  Kołami Gospodyń Wiejskich oraz  klubami

sportowymi.

Następnie  Pani  Wójt  poprosiła  Panią  Sekretarz  o  przedstawienie  sytuacji  dotyczącej
projektu ,,Uniwersytet Przedszkolaka.

Sekretarz Gminy
Odczytała informację dotyczące projektu ,,Uniwersytet Przedszkolaka”, która stanowi załącznik nr
5 do protokołu. 
Przedstawiona informacja Pani Sekretarz K. Górskiej zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad
sesji dn. 30 listopada 2018 r.
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Wójt Gminy 
Odczytała oświadczenie dotyczące projektu ,,Uniwersytet Przedszkolaka”
Oświadczenie Pani Wójt H. Król zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 30 listopada
2018 r.

Przewodnicząca Rady podziękowała Pani Wójt i Pani Sekretarz za w/w wyjaśnienia.

Wójt Gminy 
Pisma  do  Urzędu  Marszałkowskiego  zostały  wysłane  i  oczekujemy  wydłużenia  terminu
naprawczego.  Czekamy  na  odpowiedz  z  Urzędu.  Pani  Przewodnicząca  Rady  zostanie
powiadomiona  od  razu  jak  tylko  otrzymam  pismo.  W  dalszej  kolejności,  proszę  Panią
Przewodniczącą  również  o  przekazanie  informacji  Przewodniczącym  komisji  lub  wszystkim
radnym.

Radny P. Dymarkowski 
Zapytał, o 25 tyś zł. kosztów nie kwalifikowalnych.  Czy będzie to zwracane do urzędu?

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała, 25 tyś zł. jest to koszt łącznej korekty naniesionej w wyniku kontroli. Jest to koszt
związany  z  nieprawidłowo  wycenionym  wkładem  własnym.  Na  koszt  ten  składa  się  również
naruszenie w postępowaniu przetargowym. Koszt ten jest częściowo wydatkowany więc będziemy
musieli  go  zwrócić,  a  częściowo jest  to  koszt,  który  będziemy musieli  odliczyć  w następnych
wnioskach  o  płatność  na  tych  2  trwających  umowach.  Jedna  umowa  została  już  zakończona.
Pomniejszy  nam się  dofinansowanie.  Informacja  pokontrolna  uzupełniona  o  listopadowe pismo
znajduje się w Biuletynie Informacji  Publicznej. 

Ad 5 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Suchy Dąb na
2018 rok       

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych, w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za” - podjęła uchwałę
nr 0007.III.14.2018  w sprawie zmiany budżetu Gminy Suchy Dąb na 2018 rok,  która stanowi
załącznik nr 6 do protokołu. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad  6  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr  0007.XXXVII.247.2017  Rady  Gminy  Suchy  Dąb  z  dnia  28  grudnia  2017  roku
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2027 Gminy Suchy
Dąb

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych, w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za” - podjęła uchwałę
nr 0007.III.15.2018  w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.XXXVII.247.2017 Rady Gminy Suchy
Dąb z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata
2018 – 2027 Gminy Suchy Dąb, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

4



Ad 7  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku
od nieruchomości na terenie gminy Suchy Dąb 

Przewodnicząca Rady 
Poinformowała, że rada zaproponowała podwyższenie stawek podatku od nieruchomości o10 %.

Sołtys A. Ciunowicz
Zapytał, dlaczego stawki zostały podwyższone?

Wójt Gminy
Wyjaśniła, że stawki podatku od nieruchomości od dwóch lat nie były podwyższone, dlatego radni
zadecydowali żeby te stawki podnieść. Jesteśmy w nie najlepszej sytuacji finansowej, a to pozwoli
nam pracować stabilniej.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada  Gminy  w  obecności  12  radnych,  w  głosowaniu  jawnym  –  11  głosami  „za”  przy  1
głosie ,,przeciw” - podjęła uchwałę  nr 0007.III.16.2018  w sprawie określenia wysokości stawek
podatku  od  nieruchomości  na  terenie  gminy  Suchy  Dąb,  która  stanowi  załącznik  nr  10  do
protokołu. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Ad 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
środków transportowych na terenie gminy Suchy Dąb

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych, w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za” - podjęła uchwałę
nr 0007.III.17.2018 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych
na terenie gminy Suchy Dąb, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wójt  Gminy wspomniała o przyjęciu na terenie  Gminy Suchy Dąb polityki  konkurencyjnej  dot.
podatku od środków transportowych na terenie gminy Suchy Dąb.

Ad 9 Ustalenie stawki podatki rolnego w Gminie Suchy Dąb

G. Holender inspektor ds. księgowości budżetowej 
Wyjaśniła, że stawka podatku rolnego według ceny żyta określonej przez GUS dla rolników wynosi
2,5 kwintala żyta. Gdy przyjęlibyśmy stawkę 54,36 zł. to podatek rolny dla gospodarstw rolnych
wynosiłaby 135,90 zł. Na dzień dzisiejszy ten podatek wynosi 131,23 zł. Różnica podatku rolnego
na ha przeliczeniowym wynosi 4,67 zł.

Nastąpiła krótka dyskusja w w/w sprawie.
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Ad  10  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obrębu  geodezyjnego  Grabiny
Zameczek, gmina Suchy Dąb

Sekretarz Gminy 
Powiedziała w maju podjęliśmy się zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
Gminy Suchy Dąb. Równolegle z tą zmianą planujemy przeprowadzić  zmianę  miejscowego planu
dla  obrębu  geodezyjnego  Grabiny  –  Zameczek.  Wybór  miejscowości  Grabiny  –  Zameczek
podyktowany był faktem, że dla tego terenu było najwięcej wniosków o zmianę planu. Wnioski
pochodziły od mieszkańców, przedsiębiorców. W następnej kolejności planowana jest miejscowość
Suchy Dąb, Koźliny, Krzywe Koło i tak po kolei inne miejscowości,  aż zmienimy wszystkie 8
miejscowych planów. Upływ czasu spowodował, że plan jest nieaktualny. Mieszkańcom brakuje
terenów  zarówno  mieszkalnych  jak  i  usługowych.  Przy  drodze  wojewódzkiej  mamy  szanse
stworzyć tereny,  które zainteresują  potencjalnych przedsiębiorców. Planujemy miejsce dla  stacji
paliw,  tereny  pod  ogródki  działkowe  na  dużą  skalę.  W związku  z  upływem  czasu  i  licznymi
zmianami  przepisów  prawa,  proszę  o  zgodę  nad  rozpoczęciem  prac.  Obecnie
w Grabinie - Zameczek obowiązuje 5 planów.

Sołtys A. Ciunowicz
Zapytał, w jakim czasie planujecie zacząć Suchy Dąb?

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała w przyszłym roku. Zmiana planu trwa ok 2 lat w związku z procesem odrolnienia.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych, w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za” - podjęła uchwałę
nr  0007.III.18.2018  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego obrębu geodezyjnego Grabiny  Zameczek,  gmina  Suchy Dąb,
która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od wyrażenia zgody przez
Radę  Gminy  Suchy  Dąb  na  współdziałanie  Gminy  Suchy  Dąb  z  gminami:  Pszczółki
i Pruszcz Gdański oraz Miastami Gdańsk i Pruszcz Gdański w celu realizacji  budowy
kolektora  sanitarnego  wraz  z  przepompowniami,  odprowadzającego  ścieki  komunalne
z Gminy Pszczółki, Gminy Suchy Dąb. Gminy Pruszcz Gdański i Miasta Pruszcz Gdański,
do Oczyszczalni ścieków: Gdańsk-Wschód

Wójt Gminy
Powiedziała jesteśmy po rozmowach z Wójtem: Ceder  Wielkich, Trąbek Wielkich oraz Pszczółek.
Po  głębszej  analizie  stwierdziliśmy,  że  na  ten  moment  dla  naszej  gminy  jest  to  zupełnie  nie
potrzebne, a może nas narazić tylko na dodatkowe koszty. 

Następnie Pani Wójt poprosiła Panią Sekretarz o  szersze wyjaśnienia.

Sekretarz Gminy
Dostawa wody i odprowadzanie ścieków to bardzo ważne zadanie własne gminy. Na ten moment
taką rolę pełni u nas firma ecol – unicon, która jest naszym koncesjonariuszem przez okres 10 lat
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(od 2013 r.).W chwili obecnej nasz system w dużej mierze składa się z nowych sieci i nowych
urządzeń,  przepompowni  na które  pozyskaliśmy bardzo duże  środki  unijne  i  pożyczki  krajowe
z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska.  Mamy  skanalizowany  Suchy  Dąb,  Osice,
Grabiny Zameczek.   Mamy nową oczyszczalnie  ścieków,  której  przepustowość  po  rozbudowie
umożliwia przyjęcie i skuteczne oczyszczenie z całej Gminy Suchy Dąb. Zostają nam dwie duże
miejscowości   Steblewo i  Koźliny.  Cześć Koźlin  będzie  przekierowana z  Krzywym Kołem do
Suchego Dębu. Miejscowości te planujemy skanalizować na tych samych zasadach jak dotychczas.
Oprócz tego musimy się zastanowić nad miejscami gdzie jest zabudowa rozproszona. Wskaźniki
ekonomiczne  muszą  być  tam rzetelnie  policzone.  Powinniśmy  się  zastanowić  nad  pomocą  dla
mieszkańców w znalezieniu środków na profesjonalne przydomowe oczyszczalnie.  Nie tylko na
kontrolę, wymagania i nadzór, ale również na wsparcie żeby były one użytkowane prawidłowo.
Pełnią one taką samą funkcję jak sieci kanalizacji, też oczyszczają ścieki  i też mogą być dobrym
systemem.  Dlatego  pojawiła  się  decyzja  o  odstąpieniu,  ponieważ  poradzimy  sobie  sami
z oczyszczaniem ścieków na terenie gminy Suchy Dąb. Mamy już doświadczenie w pozyskiwaniu
i realizowaniu tych inwestycji.  Będziemy samodzielni.  Państwo będziecie mieli  wpływ na cenę
wody i  ścieków,  cenę  ewentualnych dopłat,  które  powinny z roku na  rok maleć.  Stąd  decyzja
o odstąpienie od budowy wspólnego z gminami kolektora żuławskiego.

Wójt Gminy
Dodała,  odstąpienie  jest  od  budowy  kolektora.  W  razie  potrzeby  użyczymy  swoich  gruntów
gminnych. Nie będziemy jednak partycypować w kosztach.

Sekretarz Gminy
W  przypadku  gdy  Gmina  Pszczółki  pozostanie  przy  planie  wspólnej  budowy  kolektora,
udostępnimy tereny gminne, żeby kolektor ten mógł powstać.

Radny P. Dymarkowski 
Zapytał, czy jeżeli będziemy użyczać grunty GIWK , czy będzie to za odpłatnością?

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała, że tak (służebność).

Radny P. Dymarkowski
Zapytał, czy Gmina Suchy Dąb poniosła jakieś koszty w związku z przygotowaniem do (wejścia)
podpisania umowy z GIWK z tego z czego się dzisiaj wycofujemy?

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała, Gmina Suchy Dąb na ten moment poniosła koszty przygotowania koncepcji, która
pokazuje trasę i koszty. 

Wójt Gminy
Powiedziała, że ok 13 tys zł.

Radna L. Borodzicz
Zwróciła  się  do Pani Sekretarz z następującym pytaniem. Mówi się o dużych miejscowościach
naszej gminy. Co z takimi miejscowościami jak: Ostrowite, Wróblewo, Koźliny osiedle i Krzywe
Koło osiedle?
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Sekretarz Gminy 
Wyjaśniła, że Krzywe Koło osiedle  jest w projekcie, który kończy się w lipcu przyszłego roku.
Koźliny osiedle połączą się z terenem Krzywego Koło przy starej oczyszczalni. Jest to ten duży
projekt  unijny.  Mniejsze  miejscowości  jak  Wróblewo  i  Ostrowite  będziemy  kanalizowali  jak
dotychczas, pozyskując środki unijne tak jak teraz, korzystają z pożyczek i budując samodzielnie,
ogłaszając przetargi, wybierając wykonawców. Wszystko możemy podłączyć do Suchego Dębu.

Radna L. Borodzicz
Zapytała  jaki byłby termin tych małych miejscowości jak: Wróblewo i Ostrowite?

Sekretarz Gminy 
Odpowiedziała jeśli skończymy Krzywe Koło w przyszłym roku w lipcu to zapadną decyzje, które
miejscowości  będą  następne.  Ogłosimy  przetarg  na  dokumentację,  wyłonimy  wykonawcę,
zaprojektujemy. Jest to okres kilku lat. Pamiętajmy o tych możliwościach jakie dają przydomowe
oczyszczalnie ścieków, bo w części tych miejscowości jest zabudowa rozproszona. 

Sołtys A. Ciunowicz
Zapytał, czy rura kanalizacyjna z Krzywego Koła odbierze nasze ścieki? Myślę, że podłączymy się
do Krzywego Koła.

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała , trudno jest mi powiedzieć. Zawsze otwieramy sobie drogę na trzy warianty, tak jak
to  było  z  Krzywym Kołem i  Grabinami-Zameczek.  Jeżeli  chodzi  o  przepustowość  planowanej
dobudowy w Krzywym Kole to owszem,  możemy podłączyć jeszcze Koźliny. Problem jest inny
nie chodzi najczęściej o przepustowość rur, a bardziej o przepompownie które tłoczą, czy dadzą one
radę skutecznie przetłoczyć te ścieki do oczyszczalni. Musimy te warianty rozważyć.

Radny P. Dymarkowski
Zapytał Panią Sekretarz, jak dobrze zrozumiałem do końca lipca 2019 r. ma być skanalizowane
Krzywe Koło, tak?

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała, tak. W tym roku zaczną się przewierty pod rzeką Motławą.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada  Gminy  w  obecności  12  radnych,  w  głosowaniu  jawnym  –  10  głosami  „za”  przy  2
głosach  ,,wstrzymujących”  -  podjęła  uchwałę  nr  0007.III.19.2018  w  sprawie  odstąpienia
od  wyrażenia  zgody  przez  Radę  Gminy  Suchy  Dąb  na  współdziałanie  Gminy  Suchy  Dąb
z gminami: Pszczółki i Pruszcz Gdański oraz Miastami Gdańsk i Pruszcz Gdański w celu realizacji
budowy  kolektora  sanitarnego  wraz  z  przepompowniami,  odprowadzającego  ścieki  komunalne
z  Gminy  Pszczółki,  Gminy  Suchy  Dąb.  Gminy  Pruszcz  Gdański  i  Miasta  Pruszcz  Gdański,
do Oczyszczalni ścieków: Gdańsk-Wschód, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad  12  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  innych  Uzależnień
i Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Suchy Dąb na rok 2019 
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M. Dombrowska Kierownik GOPS
Omówiła  pokrótce  Gminny  Program  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,
innych  Uzależnień  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  dla  Gminy  Suchy  Dąb  na  rok  2019,  który
stanowi załącznik nr 18 do protokołu.
Pełne  wystąpienie  Pani  Kierownik  GOPS  zostało  zarejestrowane  w  nagraniu  z  obrad  sesji
dn. 30 listopada 2018 r.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych, w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za” - podjęła uchwałę
nr 0007.III.20.2018  w sprawie  uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych, innych Uzależnień i Przeciwdziałania Narkomanii  dla Gminy Suchy
Dąb na rok 2019 , która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Ad 13 Wnioski merytoryczne, interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi

Radny P. Dymarkowski
Zwrócił się do Pani Wójt z prośbą o pomoc i wsparcie w załatwieniu sprawy z powiatem dotyczącej
spowalniaczy. Wystąpiliśmy z petycją w spr. budowy spowalniaczy na ul. Gdańskiej. Od powiatu
dostaliśmy informacje, że na tej drodze jest bardzo dobra widoczność i spowalniacze nie zostaną
zainstalowane.

Wójt Gminy 
Zadeklarowała pomoc w w/w sprawie.

Sołtys M. Pawłowski
Przypomniał o problemie związanym z drogą osiedlową w Suchym Dębie. Droga jest w fatalnym
stanie.

Wójt Gminy 
Odpowiedziała,  że temat jest znany. Będziemy robili wszystko żeby droga była wyremontowana
i nadawała się do użytku.

Sołtys M. Pawłowski 
Zgłosił  problem  stawiania  samochodów  na  chodnikach  przy  szkole.  Podczas  trwania  zajęć
szkolnych i pozalekcyjnych nie można przejść chodnikiem.

Wójt Gminy 
Odpowiedziała,  jest to droga gminna więc pomyślimy o postawieniu w tym miejscu znaku zakazu.

Radny T. Lewandowski
Zgłosił, że w Koźlinach na osiedlu nawierzchnia przy przystanku autobusowym jest w fatalnym
stanie.  Najniższym i  najtrwalszym sposobem na  załatanie  dziur  w nawierzchni  w tym miejscu
byłoby zastosowanie niumen (podsypki z kruszonego betonu).

Sołtys A. Ciunowicz
Powrócił do sprawy związanej z funduszem sołeckim. Sołtysi pozostali sami sobie. Nie ma firm
budowlanych. Myślę, że można w tej kwestii zaangażować  pracowników urzędu.
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Wójt Gminy 
Odpowiedziała, że na chwilę obecną nie jestem w stanie udzielić odpowiedzi na to pytanie. 
Poinformowała również radnych i sołtysów, że jeżeli n ie udzieli odpowiedzi na pytania zadane
podczas dzisiejszej sesji odpowie na nie pisemnie w ciągu 14 dni.

Nastąpiła krótka dyskusja 

Sołtys J. Siedlec
Powróciła do tematu ,,Przystani kajakowej” we Wróblewie oraz tematu związanego z lampami przy
żółtym mostku.

Sekretarz Gminy 
Odpowiedziała, jeżeli chodzi o ,,Przystań kajakową” to problem polega na tym, że w przetargach
nie możemy wyłonić wykonawcy, gdyż składane oferty przewyższają nasz budżet. W Krzywym
Koło przetarg ogłaszaliśmy cztery razy.

Sołtys J. Siedlec
Zapytała o kwotę na budowę ,,Przystani kajakowej” ?

Sekretarz Gminy
Wyjaśniła, że na budowę przystani było przeznaczone ok.  300 tys  zł.

Sołtys J. Siedlec 
Zapytała o to jaką kwotę dostaliśmy?

Sekretarz Gminy
Na to pytanie odpowiem Pani po sesji, gdyż przetargami zajmuję się Pani C. Kowalska. W grudniu
będzie ogłaszany kolejny przetarg na budowę ,, Przystani kajakowej”.

Sołtys J. Siedlec
Stwierdziła, że szkoda by było to zostawić,  skoro mamy na to jakieś pieniądze przeznaczone.

Sekretarz Gminy
Czas na wybudowanie mamy do 2020 r. 

Radna L. Borodzicz
Zgłosiła  sprawę związaną  z  ul.  Witosa.  Most  jest  wyżej,  chodnik  natomiast  niżej.  Wieczorami
niewidoczna jest ta różnica i jest to bardzo niebezpieczne. W czasie deszczu natomiast w miejscu
tym są kałuże i trzeba zejść na jezdnię. 
Przypomniał  również  temat  związany  z  żywopłotem przy  domu nauczyciela  i  niebezpiecznych
sytuacjach z tym związanych.  

Wójt Gminy
Odpowiedziała,  powiat wyraził zgodę na wycięcie żywopłotu. Pracownicy się tym zajmą.  Wiemy,
że jest tam bardzo niebezpiecznie. 

Radna L. Borodzicz
Zapytała  w jakim czasie zostanie to zrealizowane?
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Wójt Gminy
Wyjaśnił,  że odbędzie się to w najbliższych dniach. 

Radna L. Borodzicz
Zapytała, czy zostanie to wycięte z korzeniami?

Wójt Gminy 
Odpowiedziała, tak z korzeniami. Planujemy w tym miejscu tymczasowo położyć płytki. Dodała
również, że wie iż na drodze na ul. Witosa jest uskok, który sprawia trudności mieszkańcom.

Radna P. Gray
Zapytała o  plan na drogę  w Krzywym Kole na osiedlu.

Wójt Gminy
Zapytała czy chodzi o tę drogę,  gdzie podczas ulewy podtopione zostały domy? 

Radna P. Gray
Potwierdziła. 

Wójt Gminy
Odpowiedziała będziemy po kolei analizowali drogi i ustalali kolejność naprawy, na tyle na ile nam
pozwoli budżet. Stan dróg jest fatalny nie tylko w Krzywym Kole.

Wójt  Gminy wyszła  z  propozycją  do  Sołtysów,  aby  fundusz  solecki  w  danym  roku  w  całości
przeznaczyć na jedno Sołectwo. Myślę, że więcej korzyści przyniesie właśnie to rozwiązanie.

Sołtys A. Ciunowicz
Powiedziała, mówiłem  o tym od samego początku jak tylko powstał fundusz sołecki. Radni o tym
zadecydują.

Wójt Gminy 
Dodała, chciałabym poznać opinię Państwa jako Sołtysów oraz mieszkańców gminy. Będę na ten
temat rozmawiała z mieszkańcami podczas zebrań wiejskich.

Radna A. Gebala
Powróciła do tematu drogi na osiedlu przy blokach. Płyty tam są w dobrym stanie ale studzienka
jest wyżej niż droga co powoduje, że nawet przy niewielkim deszczu nie można tam przejść, zalewa
piwnice. Trzeba podsypać coś pod te płyty żeby je podnieść. Studzienki na poboczu są 40 cm wyżej
i nie zdają egzaminu.

Radna K. Przytuła
Poinformowała o pilnej potrzebie położenia chodnika w stronę Tczewa w Koźlinach. Wspomniała
również o  temacie  spowalniaczy.

Wójt Gminy 
Odpowiedziała na przyszły rok nie ma w budżecie przewidzianych środków na budowę chodników.
W tym momencie kończy się budowa chodnika przy drodze powiatowej w Suchym Dębie. Gmina
musi dopłacić 100 tyś zł.  których fizycznie nie ma.
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Radna K. Przytuła
Odparła wiem, jednak sprawa jest bardzo pilne. Proszę więc wziąć to pod uwagę tę kwestię podczas
planowaniu budżetu. 

Nastąpiła krótka dyskusja 

Wójt Gminy poinformowała o wstępnych rozmowach z Radnymi Powiatu Gdańskiego dotyczących
wprowadzenia dyżurów raz na kwartał Radnych Powiatu  w Urzędzie Gminy.

Nastąpiła krótka dyskusja dotycząca Radnych Powiatu Gdańskiego, jak również niedokończonej
sprawy z firmą Volta 

Przewodnicząca Rady 
Wspomniała o wywozie gabarytów w Krzywym Kole. Nie wszystkie rzeczy zostały zabrane. 
Poprosiła o wycięcie krzaków w Koźlinach w stronę Steblewa oraz koloni Krzywe Koło w stronę
Pszczółek. 

Radny T. Lewandowski
Zgłosił,  że jak się wjeżdża na naszą drogę od strony Pszczółek, krzewy rosną na pół drogi. Do
wycięcia jest odcinek 100 metrów. 

Radna P. Gray
Zgłosiła, że na koloni w Krzywym Kole należy podciąć drzewa (gałęzie) ograniczające widoczność.

Sołtys A. Ciunowicz wysunął propozycje do Pani Wójt, aby zastrzec powiatowi, że jak zwrócą się do
gminy o wycięcie drzew w pierwszej kolejności wycieli krzaki. 

Radny P. Łuczkowski 
Zapytał, czy chodnik w byłym Grabowym Polu jest  już odebrany?

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała, tak.

Radny P. Łuczkowski 
Zapytał, a kto poprawi pęknięcia?

Pani Wójt oraz Pani Sekretarz  wspólnie odpowiedziały,  że powiat.

Radny P. Łuczkowski
Dodał, 1,5 roku temu po wichurze zostały zerwane linie, które zostały naprawione. Chodnik od
szkoły w kierunku Polholu do tej pory nie został naprawiony. Czy jest to w gestii powiatu, czy w
gestii energii, która naprawiała linię?
Następnie  zapytał,  czy  będzie  kiedyś  przewidziany  chodnik  miedzy  Grabinami-Zameczkiem  a
Suchym Dębem.

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała,  że  powiat  ma teraz  taką  politykę,  że  nie  łączy  miejscowości.  Buduję  chodniki
wewnątrz miejscowości. 

Nastąpiła krótka dyskusja
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Radna P. Gray
Zapytała  o to dlaczego powstał chodnik w Krzywym Kole na osiedlu  tylko po jednej  stronie,
a dalej już nie powstał?

Wójt Gminy
Wyjaśniła,  że  tak  zostało  to  uzgodnione  z  powiatem.  Na  tym  odcinku  chodziło  o  przystanek
autobusowy.

Radna P. Gray
Dodała z drugiej strony również trzeba dojść do przystanku autobusowego. O godz. piątej i szóstej
jest taki ruch, że nie da się przejść. 

Wójt Gminy
Dodała, że jest to droga powiatowa.

Radna P. Gray 
Zapytała,  musimy w tej sprawie petycje kierować do powiatu?

Wójt Gminy
Odpowiedziała tak .

Ad 14 Sprawy bieżące Rady Gminy

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała serdecznie za udostępnienie bazy dla autobusu firmy
Arriva dyrektorowi sadów w Krzywym Kole oraz dyrektorowi JDA.

Wspomniała  również,  że  o  terminie  następnych  posiedzeń  Komisji  Rady  Gminy  będą  również
informowani Sołtysi.

Radny S. Koprowski
Wspomniał o kwestii wynagrodzenia sołtysów. 

Przewodnicząca Rady 
Odpowiedział , niekoniecznie miały się te rozmowy odbyć podczas posiedzeń sesji rady.

Wójt Gminy
Powiedziała,  że spotkania z Sołtysami przewiduję podczas zebrań sołeckich.

Przewodnicząca Rady 
Przypomniała, że 1 wybory sołeckie odbędą się 14 grudnia 2018 r. w Osicach.

Radny P. Łuczkowski
Skierował  pytanie  do Pani  Sekretarz  odnośnie kanalizacji,  czy można sprawdzić  czy wszystkie
działki zostały skanalizowane?

Sekretarz Gminy
Odpowiedziała, że można to sprawdzić u Pana Sawickiego.

Sołtys A. Ciunowicz wspomniał również o problemie z żarówką na wjeździe do Koźlin.
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Przewodnicząca Rady przypomniała Radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych.

Ad 15 Zamknięcie sesji

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Cyra po zrealizowaniu porządku obrad  o godzinie 1352

zamknęła III sesję VIII kadencji Rady Gminy Suchy Dąb.

Przewodnicząca  Rady Gminy
                             /-/ Małgorzata Cyra

Protokół sporządziła: Rokicka Izabela
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Protokół	głosowania
z	dnia	30-11-2018

III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

2

Rozszerzenie	porządku	obrad	o	punkty:	-Ustalenie	stawki	podatku	rolnego	w	gminie	Suchy	Dąb	-
Odstąpienie	od	wyrażenia	zgody	przez	Radę	Gminy	Suchy	Dąb	na	współdziałanie	Gminy	Suchy	Dąb	z
gminami:	Pszczółki	i	Pruszcz	Gdański	oraz	Miastami	Gdańsk	i	Pruszcz	Gdański	w	celu	realizacji
budowy	kolektora	sanitarnego	wraz	z	przepompowniami,	odprowadzającego	ścieki	komunalne	z	Gminy
Pszczółki,	Gminy	Suchy	Dąb.	Gminy	Pruszcz	Gdański	i	Miasta	Pruszcz	Gdański,	do	Oczyszczalni
ścieków:	Gdańsk-Wschód

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:06:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

2a Przyjęcie	porządku	obrad

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:07:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

3 Przyjęcie	protokołu:	I	sesji

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:09:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

5 Rozpatrzenie	projektu	uchwały	w	sprawie	zmiany	budżetu	Gminy	Suchy	Dąb	na	2018	rok

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:18:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

6
Rozpatrzenie	projektu	uchwały	w	sprawie	zmiany	uchwały	Nr	0007.XXXVII.247.2017	Rady	Gminy
Suchy	Dąb	z	dnia	28	grudnia	2017	roku	w	sprawie	przyjęcia	wieloletniej	prognozy	finansowej	na	lata
2018-2027	Gminy	Suchy	Dąb

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:21:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

7 Rozpatrzenie	projektu	uchwały	w	sprawie	określenia	wysokości	stawek	podatku	od	nieruchomości	na
terenie	gminy	Suchy	Dąb

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:29:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 11

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 1

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian PRZECIW

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

8 Rozpatrzenie	projektu	uchwały	w	sprawie	określenia	wysokości	stawek	podatku	od	środków
transportowych	na	terenie	gminy	Suchy	Dąb

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:38:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

9 Rozpatrzenie	projektu	uchwały	w	sprawie	przystąpienia	do	sporządzania	miejscowego	planu
zagospodarowania	przestrzennego	obrębu	geodezyjnego	Grabiny-Zameczek,	gmina	Suchy	Dąb

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	12:50:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

12

Rozpatrzenie	projektu	uchwały	w	sprawie	odstąpienia	od	wyrażenia	zgody	przez	Radę	Gminy	Suchy
Dąb	na	współdziałanie	Gminy	Suchy	Dąb	z	gminami:	Pszczółki	i	Pruszcz	Gdański	oraz	Miastami
Gdańsk	i	Pruszcz	Gdański	w	celu	realizacji	budowy	kolektora	sanitarnego	wraz	z	przepompowniami,
odprowadzającego	ścieki	komunalne	z	Gminy	Pszczółki,	Gminy	Suchy	Dąb.	Gminy	Pruszcz	Gdański	i
Miasta	Pruszcz	Gdański,	do	Oczyszczalni	ścieków:	Gdańsk-Wschód

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	13:02:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 10

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 2

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna WSTRZYMAŁ	SIĘ

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan WSTRZYMAŁ	SIĘ

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA



III	Sesja	VIII	kadencji	Rady	Gminy	Suchy	Dąb

GŁOSOWANIE

10
Rozpatrzenie	projektu	uchwały	w	sprawie	uchwalenia	Gminnego	Programu	Profilaktyki	i
Rozwiązywania	Problemów	Alkoholowych,	innych	Uzależnień	i	Przeciwdziałania	Narkomanii	dla	Gminy
Suchy	Dąb	na	rok	2019

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2018-11-30	13:07:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 14 GŁOSY	ZA 12

LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 2 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 BORODZICZ	Lucyna ZA

2 CYRA	Małgorzata ZA

3 DYMARKOWSKI	Przemysław ZA

4 GRAY	Paulin ZA

5 GĘBALA	Anna ZA

6 HEŚ	Jan ZA

7 KOPROWSKI	Sebastian ZA

8 KOZŁOWSKI	Adam ZA

9 KOŁODZIEJ	Andrzej ZA

10 KRUCZEK	Jan NIEOBECNY

11 LEWANDOWSKI	Tadeusz ZA

12 PRZYTUŁA	Karolina ZA

13 WAWRZAK	Oliwer NIEOBECNY

14 ŁUCZKOWSKI	Piotr ZA


